
 
 
20230716 Schriftelijke vragen aan het college 
 
Toekomst voor de Hengelsport in de gemeente Castricum? 
 
Inleiding 
In de gemeente Castricum zijn 5 hengelsportverenigingen met gezamenlijk nu 950 leden. Met 
specialisaties als strandvissen en vliegvissen. Vanaf 1 oktober wordt het 1 vereniging en daarmee 
gelijk de grootste sportclub van de gemeente.  
 
De vereniging(en) geven onder ander lessen aan kinderen via sportservice Kennemerland en 
verzorgen voor ouderen in verzorgingshuizen uitjes om hun hobby van vroeger weer eens uit te 
kunnen oefenen. Natuurbeleving en buitenrecreatie voor ouderen staan hier centraal. 
 
Tijdens de coronaperiode is het aantal leden ook nog eens flink gegroeid. De sport maakt dat mensen 
buiten zijn en is goed voor het geestelijk welzijn van al onze inwoners. Het aantal leden stijgt nog 
steeds, van jong tot oud.   
 
Om al deze nieuwe leden goed te leren vissen, in het belang van de vissen, en de mogelijkheid te 
geven om tot op hoge leeftijd op een gemakkelijk manier de sport te kunnen beoefenen is goed 
viswater in de buurt van belang.  
 
En daar schort het aan. Het aantal plekken is de afgelopen jaren sterk verminderd. Op veel 
voormalige visplekken kan er niet meer gehengeld worden.  
 

 foto’s Peter van der Heijdt 
Kastanjelaan van oever tot oever en van bodem tot oppervlakte vol planten. Zodra hier een 
klusterbui valt, is alle leven dood. Vissen zijn hier kansloos.  
 
 



    
Helmkade, teveel kroos en teveel begroeiing om vanaf de oever te kunnen vissen. 
 
 
Onderhoud/oplossingen: 
Het onderhoud van het (stedelijk) water tot en met 1 meter op de oever, zoals in de kern Castricum 
bij de Helmkade, Kastanjelaan, Kasimirvijver , Henri Dunant singel, wateren bij Hendriksveld, en in 
Limmen de Dusseldorpervaart ( Stet, waar ook Sinterklaasintocht is en de kermisrun), en in Akersloot 
het water bij Strammerzoom, is de verantwoordelijkheid van het Hoogheemraadschap Hollands 
Noorderkwartier (HHNK). De gemeente is verantwoordelijk voor de steigers en het onderhoud vanaf 
1 meter op de oever. 
 
Wat is goed viswater en de directe omgeving: 

- Voldoende zuurstof voor de vissen door op de juiste momenten de begroeiing te maaien. 
Zonder vis geen sport.  

- Doorstroming waarborgen van de duikers die de verbinding vormen tussen de vijvers 
- De begroeiing in en naast het water niet te hoog laten zijn voor de veiligheid van de visser 
- Bereikbaarheid voor grotere groepen langs de oever ( voor vislessen en begeleid vissen) 

 
We hebben de volgende vragen voor het college: 

1. Is het u bekend dat de hengelsport de vereniging is met de meeste leden? 
2. Bent u het met ons eens dat een sportvereniging die ook bijdraagt aan de geestelijke 

gezondheid van onze inwoners een echte meerwaarde is voor onze gemeente? 
3. Bent u het met ons eens dat er in de gemeente voldoende gelegenheid moet zijn om de 

sport te leren en te kunnen uitoefenen? Dit ook in het belang van de vis en in het belang van 
de waterkwaliteit.  

4. Bent u het met ons eens, indien ja bij vraag 3, dat het noodzaak is om een aantal locaties in 
de verschillende kernen aan te wijzen die onderdeel zijn van al onze sportaccommodaties? 

5. Hoe organiseert het college nu het onderhoud om de waterkwaliteit voor ons stedelijk water 
en een gezonde visstand te waarborgen? 

6. Is het college bereidt om het onderhoud van de 1mtr zone op de oever over te nemen van 
het HHNK en het onderhoud waar mogelijk over te dragen aan de visvereniging? 

 
 
Graag zien we een schriftelijke reactie van het college binnen de vastgestelde termijnen tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
CDA Castricum 
Elize Bon 


